

Verslag plenaire vergadering Wijkraad Centrum d.d.15 februari 2016

Locatie: Tot 2021, Molenstraat-centrum 1

Aanwezig:

Dagelijks bestuur Wijkraad : Bert de Groot en Ria Krul
Buurtcommissie West : Joop de Ridder en Gerrit Altena
Buurtcommissie Noord : Jan Frijlink en Lex Everaars
Buurtcommissie Oost : Edith Wachelder
Buurtcommissie Zuidoost : Jaap Buren en Peter Bijlsma
Buurtcommissie Midden : Herma van Dorthen Lien Meulenbeek
Buurtcommissie Noordwest : Ben de Laat
Verslaglegging : Erica van de Ploeg Secretariële Dienstverlening

Afwezig m.k.:

Dagelijks bestuur Wijkraad : Harm Haan en Perry Bakker

Bert opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom, in het bijzonder stadsdeelmanager José Cvetanovic en Jan van Eijk, buurtregisseur bij Stimenz.

Sociale wijkschouw:

Perry Bakker heeft in een mail al uiteengezet wat de sociale wijkschouw kan betekenen en hoe buurtcommissie (BC) Zuidwest en Buurtpreventieteam (BPT) Zuidwest dat hebben vormgegeven: "Het doel is zicht te krijgen op (potentiële) psychisch-sociale probleemgevallen in de wijk. In overleg met Stimenz, gemeente, wijkagent, woningcorporaties, BC en BPT proberen we vanuit dit netwerk sneller te onderkennen of er bewoners zijn met potentiële psychisch-sociale problemen en vervolgens kijken we wat er aan gedaan kan worden. Denk daarbij aan dementerende ouderen, onaangepast gedrag of drugs- of drankgebruik dat overlast oplevert. De rol van BC en BPT is om vanuit ons netwerk in de wijk signalen op te vangen en die in het netwerk bespreken. Bij rondes kijken we naar niet geleegde brievenbussen, verwaarloosde huizen, altijd dichte gordijnen of mogelijk andere signalen die afwijken van normale patronen in de buurt."

Jan van Eijk is vanavond aanwezig om een toelichting te geven op zijn functie van buurtregisseur in relatie tot het sociale schouwen door de BC's. Hij haalt signalen op uit stadsdeel Noordwest, waar ook het centrumonder valt, door zo veel mogelijk contacten te leggen met mensen en formele en informele organisaties. Men kijkt vervolgens samen wat de mogelijkheden zijn om de buurt zo leefbaar mogelijk te houden. Hij maakt deel uit van een welzijnsnetwerk, maar er is ook veel samenwerking met de sociale wijkteams, die zich vooral met multiprobleemgezinnen bezighouden.

Vragen/opmerkingen vanuit de wijkraad:

Hoe kunnen mensen die een signaal opvangen of een niet-pluisgevoel hebben dit welzijnsnetwerk bereiken? Dat kan via het telefoonnummer van Stimenz of de gemeente (14055). Hier moet meer bekendheid aan gegeven worden. Het zou handig zijn als hier één website of telefoonnummer voor komt.

Vragen van Jan en José aan de wijkraad:

Ziet de wijkraad er wat in om met het sociaal schouwen door de BC's aan te sluiten bij het welzijnsnetwerk? Is er iemand die vanuit de wijkraad als contactpersoon voor dit onderwerp wil fungeren?

Deze vragen zullen nog door de wijkraad worden besproken.

Dank aan Jan en José voor hun komst en toelichting.

1. Notulen 25 januari 2016 en actiepunten

Tekstueel/naar aanleiding van:

Pag. 3:

Bert heeft Martijn Groot Nibbelink van de gemeente eraan herinnerd dat we een uitnodiging zouden krijgen voor het opstellen van de locatieprofielen.

Actiepuntenlijst:

1. Verkeersvisie: woensdag is er een Apeldoorn-brede bijeenkomst bij de gemeente over verkeer.
2. Luchtkwaliteit: Perry neemt dit t.z.t. van Harm over.
3. Binnenstadsoverleg: eind februari is er weer een vergadering.

2. Mededelingen vanuit het bestuur**Afscheid Martie van Ruiten:**

Het afscheid van Martie wordt besproken. Je kunt eventueel zelf een A-4'tje met een persoonlijke boodschap meenemen naar de receptie, waarvan dan een boek wordt samengesteld.

Specialisatie binnen de wijkraad:

Het DB stelt o.a. naar aanleiding van de communicatietraining voor om, naast de structuur van de 7 BC's, taakgroepen of commissies te formeren op bijvoorbeeld de onderwerpen: horeca, verkeer, bouwen, sociale samenhang. Bert deelt informatie en voorbeelden op papier uit, om te bespreken in de BC's. Dit komt op de volgende vergadering terug voor besluitvorming, en indien positief, welke onderwerpen en wie eraan gaan deelnemen.

Spreekuur:

Het DB wil het voormalige spreekuur van de wijkraad weer opstarten. Als pilot zijn er in mei 3 middagen en 2 avonden spreekuur, om te kijken of er belangstelling voor is. Dit spreekuur wordt bemenst door twee bestuursleden en BC-leden zijn hierbij ook welkom. Als besloten wordt door te gaan, wordt ook bekeken welke organisaties eventueel kunnen aanhaken bij dit spreekuur. De frequentie wordt dan waarschijnlijk eens per twee weken. E.e.a. wordt via 't Stadsmidden bekendgemaakt.

Matrix:

Ria heeft van twee BC's de ingevulde matrix ontvangen en verzoekt iedereen voor 1 maart bericht aan haar te sturen.

Bestuurskamer voor overleggen:

BC's kunnen gebruikmaken van het wijkraadkantoor voor interne overleggen en bijeenkomsten met externen. Dit loopt via Ria.

Profiel nieuwe penningmeester:

Dit is rondgestuurd. Er komt een aankondiging van de vacature in 't Stadsmidden. Mocht je iemand weten, geef dit dan door aan Ria. Hopelijk kan er bij de verkiezingen tijdens de ALV van 19 april een nieuwe penningmeester voorgedragen worden.

Verdere mededelingen:

Er is een vacature voor een notulist per 1 september a.s., omdat Erica stopt met haar werkzaamheden bij de wijkraad. Weet je iemand, geeft het door aan Ria.

A.s. woensdagmiddag is er een brede bijeenkomst over verkeer bij de gemeente. Hier gaan diverse mensen heen vanuit de BC's.

Bert is benaderd door Bert Blaauw van De Goede Zorg in verband met vergevorderde plannen voor een zorgvoorziening in het Veldhuisgebied. Volgende week gaat het DB naar Avondzon om hier kennis van te nemen. Verslag volgt. Een eventuele vervolgspraak zal breder opgezet worden. Gerrit meldt dat ook Paul Blokhuis in een interview heeft aangegeven dat er een goede kans van slagen is dat er op korte termijn een zorgvoorziening in het centrum wordt gerealiseerd. Verslag van het interview volgt eveneens.

De clusterbijeenkomst bij de politie was een goede bijeenkomst. Op verzoek van Bert ging het niet over de (re-)organisatie, maar over de relatie tussen wijkraad en politie. Afsproken is dat de wijkraad in het vervolg mag aangeven waar de aandacht van de politie gedurende twee maanden moet liggen. Bijv. fietsen in het winkelgebied, brommers of scooters in de tunnel, zichtbaarheid van de politie in een bepaalde buurt, foutparkeren. Graag voor zaterdag twee aandachtspunten per BC aan Bert doorgeven.

Men vroeg ook of we Burgernet willen promoten: dit staat al op de website van de wijkraad en in de colofon van 't Stadsmidden.

Verder is toegezegd dat de gemeente (THOR) en politie samen zullen communiceren waar de burger terecht kan met welke probleem.

3. Acties vanuit de BC's

Buurtcommissie Noord:

Jan/Lex:

De BC heeft recent een gesprek gehad met José Cvetanovic en Richard Snelders over de herontwikkeling van de locatie van hetvoormalige Sportfondsenbad. Voor de zomer wordt de haalbaarheid van de plannen bekend.

Buurtcommissie Noordwest:

Ben:

Ben zal bij José de status van het braakliggende terrein op de hoek Asselsestraat/Roggestraat opvragen.

Buurtcommissie Oost:

Edith:

De fietssituatie op de kruising Stationsstraat/Kanaalstraat is opnieuw bekeken met de afdeling verkeer van de gemeente, maar er kan niets aan gedaan worden. Wellicht kan dit meegenomen worden in het gesprek met de politiek morgenavond.

Buurtcommissie Zuidoost:

Peter/Jaap:

- Er is een Oranjefonds/NLDoet-activiteit op 11 maart in het Havenpark.
- Over de overlast van de containers aan Kanaal Noord is contact met José en de nieuwe wijkbeheerder Gerard gaande, wellicht dat er in de buurt ondergrondse containers geplaatst kunnen worden.
- Er is subsidie voor Piazza de Giro aangevraagd, om samen met Heerlijk Lokaal o.a. een burendag te organiseren.
- Er is contact met de vastgoedbeheerder van het leegstaande Belastingkantoor aan het Stationsplein over de overmatige verlichting. Voor de hulp bij aangifte gaat de Belastingdienst daar in april weer enkele kamers openstellen. Voor de buurtbewoners blijven 100 parkeerplaatsen buiten kantoor tijden beschikbaar zijn.
- Over de woningbouw in het Havenpark is een bijeenkomst van de klankbordgroep op 23 februari.
- Het terrein van het toekomstig parkje aan Kanaal Noord is opgeschoond.
- Voor de bijeenkomst over huisvesting statushouders was veel belangstelling. De aanbevelingen die hieruit naar voren zijn gekomen, worden momenteel door de gemeente verwerkt.

Buurtcommissie Midden:

Herma/Lien:

- De heer Davoud is geïnterviewd voor 't Stadsmidden.
- De rondleiding bij Talens was interessant en de CEO van Talens zal ook geïnterviewd worden in april.
- Over kleine dingetjes in de buurt heeft Herma contact met wijkbeheerder Gerard en stadsdeelmanager José.

Buurtcommissie West:

Joop/Gerrit:

In de buurt is een parkeergarage van de gemeente, die leegstaat. De BC neemt deze informatie mee naar de bijeenkomst over verkeer a.s. woensdag.

4. Verslag horecaoverleg

Ben en Jan zijn namens de wijkraad bij het nieuwe horecaoverleg aanwezig geweest en geven terugkoppeling van de bijeenkomst. Voorgesteld is om, naast het Caterplein, Raadhuisplein en Leienplein, ook de Van Kinsbergenstraat hierbij te betrekken. De bedoeling van het overleg is om evenementen breder te gaan opzetten, met als try-out de Giro d'Italia. Op drie punten is medewerking van de gemeente gevraagd: 1. Financiën/subsidie, 2. Vergunningenbeleid en 3. Evenementenbeleid. De wijkraad heeft ingebracht dat het ons met name om de locatieprofielen gaat. Verder zijn de veiligheid in het uitgaansgebied en de precariorechten aan de orde geweest, evenals de pilot die gaat plaatsvinden voor de mengvorm van horeca en detailhandel.

5. Communicatie voorzitters BC's n.a.v. communicatietraining

Edith wil vanuit de behoefte die uitgesproken is op de communicatietraining, na de zomer iets organiseren met de voorzitters van de BC's buiten de plenaire vergadering om. Zij zal een Datumprikkertje uitdoen voor een bijeenkomst in september. Na discussie wordt besloten dat per BC één afgevaardigde wordt gevraagd, maar dat dat niet per se de voorzitter hoeft te zijn.

6. Oplaadpunten voor elektrische auto's

Gerrit heeft hierover een notitie rondgestuurd. De wijkraad heeft het standpunt dat het aanleggen van oplaadpunten niet ten koste mag gaan van de toch al relatief schaarse vergunning-parkeerplaatsen. Verder vindt de wijkraad het niet terecht dat je op een oplaadpunt alleen de kosten van elektra hoeft te betalen (zolang je laadt), terwijl bewoners voor vergunningparkeren moeten betalen en hun bezoekers ook. De wijkraad wil betrokken worden bij het maken van keuzes hierin en zal dit ook aankaarten in het gesprek met de politieke partijen.

7. WVTTK/rondvraag/afsluiting

Jaap spreekt zijn tevredenheid uit over de recente gladheidsbestrijding.

In weekblad Elsevier stond een stukje over de opening van Heerlijk Lokaal.

Ria vraagt nogmaals aandacht voor het opsturen van de matrixen wil graag ieders reactie ontvangen op de Datumprikkertje die zij rondgestuurd heeft voor een trainingdag in oktober.

ACTIEPUNTENLIJSTVAN DE PLENAIRE VERGADERINGEN

	Datum	Activiteit	Verantwoordelijk	Planning
1	10-05-2005	Verkeersvisie 2010-2020/Regieplan	DB	2016
2	25-10-2010	Actie luchtkwaliteit binnenstad	Perry	2016
3	23-05-2006	Binnenstadsoverleg	DB	2016
4	17-11-2009	Datum van iedere schouw aan Ria melden	Allen	2016
5	15-12-2014	Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten uit alle BC's combineren, indien mogelijk	Allen	2016

VERGADERROOSTER 2016

PLENAIRE VERGADERING Maandagavond, aanvang 20.00 uur
25 januari
15 februari
21 maart
19 april - ledenvergadering
23 mei
27 juni
19 september
24 oktober
28 november
19 december